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Zápis z 5. jednání 
 

Výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovního ruchu a zahraničních vztahů ZHMP 
konaného dne 3. 4. 2019 ve 13:00 hod. 

 
 
Přítomni: Jan Wolf, Mgr. Martin Benda, Ing. Lubomír Brož, Jiří Dohnal, JUDr. Jaroslava 
Janderová, Mgr. Jan Lacina, MgA. Kamila Matějková, Milan Maruštík, Jaroslav Němec, Mgr. 
Marcela Straková  
 
Jiří Dohnal omluven do 14:00 hod. 
 
Omluveni: Doc. MUDr. Bohuslav Svoboda CSc.,  
 
Hosté: doc. MgA. Ivo Mathé, prof. Ivanka Kubicová, doc. Adam Halaš, Ph.D., Mgr. Helena 
Musilová, Mgr. Veronika Bednářová, M. A., Mgr. Jan Press, PhDr. Jana Hudcová, Mgr. Jana 
Lapáčková, Ing. Alice Mezková, Ing. Iveta Jechová, MgA. Marta Slačálková, Mgr. Kateřina 
Burešová, Ing. Marie  Peksová, Mgr. Bohuslava Fuxová a další zástupci odborné veřejnosti 
 
 

1. Úvod 
 
Jednání řídil Jan Wolf, předseda Výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy 
ZHMP 
 

2. Schválení zápisu z jednání dne 6. 3. 2019 
 

Jan Wolf se dotázal, zda má někdo připomínky k zápisu ze 4. jednání a požádal o jeho schválení. 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Zápis byl schválen. 
 
Schválení programu 
Jan Wolf se dotázal, zda má někdo připomínky k navrženému program a požádal o jeho schválení 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Program byl schválen. 
 

3. Volba ověřovatele zápisu 
 

Jan Wolf navrhl jako ověřovatele JUDr. Jaroslavu Janderovou, paní doktorka Janderová souhlasí. 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Ověřovatelka byla schválena. 
 
 

4. Individuální účelové dotace v oblasti kultury v roce 2019 - žádosti do 200.000 Kč 
 
č. 81, žadatel Olympus Musicus, z.s. projekt Olympus Musicus International Music Festival - 8. 
ročník 
Jan Wolf navrhuje 100.000 Kč 
Jaroslav Němec se s návrhem ztotožňuje  
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 115, žadatel ZAHORIAN & VAN ESPEN, projekt Prezentace vizuálního umění na významném 
fóru v zahraničí – VOLTA Basel 2019 
Jan Wolf navrhuje 100.000 Kč 

https://cs.wikipedia.org/wiki/Magistr_um%C4%9Bn%C3%AD
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Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 128, žadatel Pueri Gaudentes Praha z. s., projekt Účinkování chlapeckého sboru PUERI 
GAUDENTES na pozvání Velvyslanectví České republiky ve Vatikánu 
Jan Wolf navrhuje 100.000 Kč, požádal vedoucího oddělení zahraničních vztahů a protokolárních 
záležitostí Martina Churavého o přesun 100.000 Kč na reprezentaci z rozpočtu zahraničních vztahů 
a o projednání se správcem příslušné kapitoly, primátorem MUDr. Zdeňkem Hřibem.  
Hlasování –   přesun 100.000 Kč z odboru zahraničních vztahů do rozpočtu odboru kultury - 9 pro, 
0 proti, 1 se zdržel. Návrh byl přijat. 
 
č. 137, žadatel Artco Pardubice, projekt Poezie sobotní noci v Klementinu 
Jan Wolf navrhuje neudělení dotace.  
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 138, žadatel NašeHudbaCZ s.r.o., projekt Pražský pěvecký festival 2019 
Jan Wolf navrhuje neudělení dotace 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 139, žadatel Dance To Ecstasy s.r.o., projekt Dance To Ecstasy 
Jan Wolf navrhuje neudělení dotace 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 140, žadatel Sjednocená organizace nevidomých a slabozrakých České republiky, projekt 
Den umění nevidomých v Praze a ocenění zrakově postižené osobnosti roku 2018 
Jan Wolf navrhuje 50.000 Kč 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 141, žadatel MUDr. Starková Darja, projekt Světové hry vítězů 2019 
Jan Wolf navrhuje neudělení dotace a doporučil žadateli, aby se obrátil na příslušné odbory, tedy 
zdravotnictví a sport a požádal o dotaci 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 143, žadatel Heldenburg s.r.o., projekt Japonsko, jak ho ještě neznáme 
Jan Wolf navrhuje neudělení dotace 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 146, žadatel Služby pro Věčnou naději, projekt Výstavy obrazů a prezentace knih terezínských 
autorů 
Jan Wolf navrhuje neudělení dotace 
Hlasování – 8 pro, 0 proti, 1 se zdržel. Návrh byl přijat. 
 
č. 150, žadatel Divadlo Orfeus, z.s., projekt Provoz Divadla Orfeus 
Jan Wolf navrhuje 50.000 Kč 
Ing. Lubomír Brož dává protinávrh 90.000 Kč 
Hlasování – o protinávrhu 90.000 Kč - 3 pro, 0 proti, 6 se zdržel. Návrh nebyl přijat. 
Hlasování – udělení 50.000 Kč - schváleno jednomyslně. Návrh byl s přijat. 
 
č. 151, žadatel hunt kastner artworks, s.r.o., projekt prezentace díla Kláry Hosnedlové na Liste 
v Basileji 
Jan Wolf navrhuje 100.000 Kč 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
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č. 152, žadatel POLANSKY GALLERY s.r.o., Veletržní, projekt LISTE 2019 
Jan Wolf navrhuje 80.000 Kč 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 154, žadatel hunt kastner artworks, s.r.o., projekt Neighbourhood Boogie Woogie 2019  
Jan Wolf navrhuje 80.000 Kč 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 157, žadatel Czech National Trust, o.p.s., projekt Konference CNT 
Jan Wolf navrhuje 80.000 Kč 
Jan Wolf zmínil, že jde o projekt ve smyslu památkové péče, MgA. Kamila Matějková sdělila, že 
tuto žádost konzultovala s ředitelem památkové péče, Mgr. Jiřím Skalickým, který doporučil 
Výboru pro kulturu projekt podpořit. Ředitel Mgr. Cipro projedná přesun prostředků z odboru 
památkové péče do odboru kultury s řed. Skalickým. 
Hlasování – 6 pro, 0 proti, 3 se zdrželi. Návrh byl přijat. 
 
č. 165, žadatel Vinograf Velký, s.r.o., projekt RIESLING ROCKS 
Jan Wolf navrhuje neudělení dotace 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
 
Individuální účelové dotace v oblasti kultury v roce 2019 - žádosti nad 200.000 Kč 
 
č. 72, žadatel Klub českých a slovenských spisovatelů z.s., projekt Děti Praze/ Cena Hlavního 
města Prahy a Klubu českých a slovenských spisovatelů za nejlepší dětský autorský počin roku 
Jan Wolf navrhuje 150.000 Kč 
Jaroslav Němec dává protinávrh 100.000 Kč 
Hlasování – o protinávrhu 100.000 Kč - 2 pro, 3 proti, 4 se zdrželi. Návrh nebyl přijat. 
Hlasování – o udělení 150.000 Kč - schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 121, žadatel SCULPTURE LINE s.r.o., projekt SCULPTURE LINE 
Jan Wolf navrhuje 500.000 Kč 
Jan Wolf požádal o schválení přesunu finančních prostředků z programu 2 % na pořizování 
uměleckých děl do veřejného prostoru na tento projekt 
Hlasování – o přesunu finančních prostředků 
Schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
Hlasování – o udělení 500.000 Kč - 8 pro, 0 proti, 1 se zdržel. Návrh byl přijat. 
 
č. 124, žadatel Veteran Car Club Praha, projekt 1000 mil Československých 
Jan Wolf navrhuje neudělení dotace 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 126, žadatel Metronome Production s.r.o., projekt Metronome Festival Prague 2019  
Jan Wolf navrhuje 2,800.000 Kč 
Na tento projekt byl schválen grant 1.500.000 Kč, v případě přidělení dotace 2,800.000 Kč žadatel 
grant nebude čerpat. 
Jan Wolf žadateli doporučil vyzdvihnout podporu Metronome Festivalu Prague na úkor United 
Island, neboť je jednoznačně největším městským hudebním festivalem v Praze, což se 
organizátorům povedlo během několika málo let. 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
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č. 131, žadatel Jatka78 z.ú., projekt Mše za duše vol. 3, aneb Otiskni se do Jatek - 5 let Jatek78  
Jan Wolf navrhuje 100.000 Kč 
Jaroslav Němec dává protinávrh 111.111 Kč 
Mgr. Jan Lacina se s protinávrhem ztotožňuje 
Hlasování – o protinávrhu 111.111 Kč  - schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 134, žadatel Družstevní práce, nadační fond, projekt Krásná práce, projekt festival lidového 
umění, tradic a řemesel 
Jan Wolf navrhuje 100.000 Kč 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 135, žadatel Asociace společenství Romů, projekt Mezinárodní romská konference 
Jan Wolf navrhl žadateli požádat o dotaci na oddělení národnostních menšin a cizinců, navrženo 
neudělení dotace z finančních prostředků v oblasti kultury 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 148, žadatel Hura kolektiv, projekt ZRCADLENÍ 
Jan Wolf navrhuje 100.000 Kč 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 155, žadatel Divadlo RB s.r.o., projekt Přijďte na klasiku!:) 
Jan Wolf navrhuje 200.000 Kč 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 156, žadatel BUBEC, o.p.s., projekt Umění v prostoru/výzkum města a konference  
Jan Wolf navrhuje 300.000 Kč 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 161, žadatel Věra WEINEROVÁ, projekt Dokumentární film: Františka Plamínková 
Jan Wolf navrhuje neudělení dotace 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 163, žadatel NOVÝ HORIZONT, spol. s r.o., projekt Rock Café - otevřené a inspirující 2019 
Jan Wolf navrhl 500.000 Kč 
JUDr. Jaroslava Janderová informovala, že při jednáních na MČ Praha 1 doporučili žadateli 
odhlučnění, ve spojitosti s činností klubu nedochází k žádným problémům, žadatelé plní i veškeré 
náležitosti, které jsou uvedeny ve smlouvě. Obhajovala vývoj klubu Rock Café  a zpochybnila 
navrženou výši dotace 500.000 Kč, dává protinávrh 1,000.000 Kč. 
Jaroslav Němec upozornil, že projekt obdržel od Grantové komise 61 bodů a zmínil, že pokud 
obhajoba projektu upozornila na dlouhodobé působení, není to směrodatná argumentace. 
Jan Wolf dává protinávrh 750.000 Kč 
Jaroslav Němec se s návrhem ztotožňuje 
Hlasování – o protinávrhu 750.000 Kč - 8 pro, 0 proti, 1 se zdržel. Návrh byl přijat. 
 
č. 170, žadatel Mgr. Radek Hrabě (MusicCom), projekt Pražští komorní sólisté - návrat slavného 
komorního orchestru 
Jan Wolf navrhuje 200.000 Kč 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
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Individuální účelové dotace v oblasti kultury v roce 2019 - žádosti podané po řádném termínu 
- žádosti přesunuté z minulého jednání výboru 
 
č. 60, žadatel Porte z.s., projekt Renáta Fučíková – Stories 
Jan Wolf navrhuje 100.000 Kč 
JUDr. Jaroslava Janderová dává protinávrh 200.000 Kč 
Mgr. Marcela Straková obhajovala hodnotitele 
Hlasování – o protinávrhu 200.000 Kč - 6 pro, 0 proti, 3 se zdrželi. Návrh byl přijat. 
 
č. 62, žadatel KANGAROO PRODUCTION s.r.o., projekt VIVALDIANNO Reloaded 
Jan Wolf navrhuje neudělení dotace 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 67, žadatel Roman Hrůza Agency, s.r.o., projekt 130 let turistické značky KČT 
Jan Wolf navrhuje neudělení dotace a požádal ředitele Prague City Tourism, pana Petra Slepičku o 
spolupráci s žadatelem. 
Jaroslav Němec dává protinávrh 200.000 Kč 
Hlasování – o protinávrhu 200.000 Kč - 1 pro, 0 proti, 8 se zdrželo. Návrh nebyl přijat. 
Hlasování – neudělení dotace - schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 96 žadatel Containall o.p.s., projekt Containall ve veřejném prostoru 
Jan Wolf navrhuje 200.000 Kč 
Hlasování  –  6 pro, 0 proti, 3 se zdrželi. Návrh byl přijat. 
 
č. 100, žadatel Zahrada na střeše s.r.o., projekt Otevření Střechy Lucerny pro veřejnost poprvé 
takřka po 100 letech 
Jan Wolf navrhuje 500.000 Kč 
Jaroslav Němec dává protinávrh 200.000 Kč 
Hlasování – o protinávrhu 200.000 Kč - 1 pro, 0 proti, 8 se zdrželo. Návrh nebyl přijat. 
Hlasování – udělení 500.000 Kč - 8 pro, 0 proti, 1 se zdržel. Návrh byl přijat. 
 
č. 108 žadatel Nadace Prague, projekt Prague Biennale Projekt: Magic Carpets 
Jan Wolf navrhuje 100.000 Kč 
Jaroslav Němec dává protinávrh 180.000 Kč 
Hlasování – o protinávrhu 180.000 Kč - 4 pro, 0 proti, 5 se zdrželi. Návrh nebyl přijat. 
Hlasování – udělení 100.000 Kč - schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 113 žadatel POLANSKY GALLERY s.r.o., projekt MiArt 2019 
Jan Wolf navrhuje 80.000 Kč 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 114 žadatel ZAHORIAN & VAN ESPEN z.s., projekt Prezentace vizuálního umění na 
významném fóru v zahraničí – Art Cologne 2019 
Jan Wolf navrhuje neudělení dotace 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 132 žadatel Centrum MANA, z.s., projekt MANA Bonus – cyklus diskuzních pořadů ve 
Vršovickém divadle MANA 
Jan Wolf navrhuje 70.000 Kč 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
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č. 136 žadatel Mezinárodní centrum tance z. s., projekt LETEM SVĚTEM - nastudování a 
realizace 
premiéry uměleckým souborem Baby Balet Praha 
Jan Wolf navrhuje neudělení dotace 
Hlasování  – 7 pro, 0 proti, 2 se zdrželi. Návrh byl přijat. 
 
č. 158, žadatel Knižní stezka k dětem, z.s., projekt Literárně-dramatický festival Děti, čtete? 
Jan Wolf navrhuje 150.000 Kč 
Hlasování  –  schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 160, žadatel Knižní stezka k dětem, z.s., projekt Literární dílny ve škole – tvůrčí metodika ke 
krásným knihám 
Jan Wolf navrhuje neudělení dotace 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 162, žadatel Michal Smetana, projekt Max Cooper: One Hundred Billion Sparks 
Jan Wolf navrhuje 30.000 Kč 
Hlasování –  schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
 
Žádosti o individuální účelové dotace k 30. výročí listopadových událostí roku 1989 
 
č. 66, žadatel 400 ASA, z.s., projekt Světová dokumentární fotografie v Praze 
Jan Wolf navrhuje 100.000 Kč 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
Ve 14:00 hod. se na jednání dostavil Jiří Dohnal 
 
č. 110, žadatel INICIATIVA FÓR_UM, z. s., projekt Obnovme veřejné slavnosti! Celopražský 
komunitní projekt s veřejným přesahem 
Jan Wolf navrhuje neudělení dotace 
Hlasování –  3 pro, 0 proti, 6 se zdrželo. Návrh nebyl s přijat. 
 
č. 122, žadatel AGENTURA-CI5 s.r.o., projekt DrillFestArmy.CZ 2019 
Jan Wolf navrhuje 200.000 Kč 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 123, žadatel Ars Metropolis z.s., projekt 30 let poté a 20 let od vstupu ČR do NATO 
Jan Wolf navrhuje 120.000 Kč 
Hlasování –  schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 125, žadatel Divadlo v Řeznické, o.p.s., projekt Světová premiéra autorského hudebního 
projektu Vlasty Žehrové - A tak jsme tu žili aneb zlatá osmdesátá a besedy se studenty a 
spoluobčany na téma lidských práv a svobod 
Jan Wolf navrhuje 100.000 Kč 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 127, žadatel Nadace Dagmar a Václava Havlových VIZE 97, projekt Výstava fotografií 
Václava 
Havla u příležitosti 30. výročí sametové revoluce 
Jan Wolf navrhuje 85.000 Kč 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
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č. 129, žadatel Stop Zevling foundation, z.s., projekt Stop Zevling a projekt k 30. výročí 
listopadových událostí roku 1989 - Doprovodný program 
Jan Wolf navrhuje 150.000 Kč 
Hlasování –  schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 133, žadatel Pulsar z.s., projekt 30 LET TANCEM KE SVOBODĚ  
Jan Wolf navrhuje 150.000 Kč 
Hlasování –  schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 142, žadatel Dokumenty, mládež & společnost, z.s., projekt DCERY 50. LET - projekce  
Jan Wolf navrhuje 150.000 Kč 
Mgr. Jan Lacina dává protinávrh 200.000 Kč 
Hlasování – o protinávrhu 200.000 Kč - 7pro, 0 proti, 3 se zdrželi. Návrh byl přijat. 
 
č. 144, žadatel Víno a umění z.s., projekt Československý festival 2019 - 30. let svobody a 
demokracie 
Jan Wolf navrhuje neudělení dotace 
Hlasování - schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 145, žadatel Centrum spolků, studentů a absolventů Univerzity Karlovy, z. s., projekt 
Svobodný listopad 
Jan Wolf navrhuje 200.000 Kč 
Jaroslav Němec dává protinávrh 500.000 Kč  
Hlasování – o protinávrhu 500.000 Kč - 7 pro, 0 proti, 3 se zdrželi. Návrh byl přijat. 
 
č. 149, žadatel Díky, že můžem, z. s., projekt Sametový průvod po 30 letech – živá divadelní 
rekonstrukce studentského průvodu 17. listopadu 
Jan Wolf upozornil, že žadateli již byla chválena IÚD ve výši 1,250.000 Kč. . 
MgA. Kamila Matějková sdělila, že s žadateli projekt konzultovali a navrhla jej k podpoře 
Jaroslav Němec protinávrh 500.000 Kč 
Jan Wolf dává protinávrh 1,000 000 Kč 
Hlasování – o protinávrhu 1,000.000 Kč - schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 153, žadatel Akademie výtvarných umění v Praze, projekt 30 let svobody v umění 
Jan Wolf navrhuje 200.000 Kč 
Mgr. Marcela Straková dává protinávrh 400.000 Kč 
Hlasování – o protinávrhu 400.000 Kč – 7 pro, 0 proti, 3 se zdrželi. Návrh byl přijat. 
 
č. 159, žadatel Nerudný fest.cz, projekt Festival svobody v Praze 
Jan Wolf navrhuje 250.000 Kč  
Hlasování –  schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 164, žadatel Popmuseum, z.s., projekt Panelová výstava: 30 let od revoluce aneb role hudby při 
důležitých společenských změnách 
Jan Wolf navrhuje 150.000 Kč 
Hlasování –  schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 167, žadatel VDN Promo s.r.o., projekt Sametová 30 
Jan Wolf navrhuje 200.000 Kč 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
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č. 169, žadatel POST BELLUM, o.p.s., projekt Ceny Paměti národa 2019 - 30 let od pádu 
totalitních režimů ve Střední a Východní Evropě - připomínka v den výročí Sametové revoluce 
Jan Wolf navrhuje 300.000 Kč 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 171, žadatel PKF - Prague Philharmonia,o.p.s., projekt „Už je to tady!“ – sametovou cestou s 
„Ódou na radost“ k 30. výročí pádu totality totalitních režimů ve Střední a Východní Evropě - 
připomínka v den výročí Sametové revoluce 
Jan Wolf navrhuje neudělení dotace 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 147, žadatel Památník Šoa Praha o.p.s., projekt Sametová komunikace 
Žádá 3198758 
Jan Wolf navrhuje 2,500.000 Kč 
Ing. Lubomír Brož dává protinávrh 1,000.000 Kč 
JUDr. Jaroslava Janderová se dotázala, zda je akce podporována židovskými spolky. Odpověď 
žadatele, že nikoli. 
MA. Kamila Matějková informovala, že jde o letošní jedinou akci na Letenské pláni a podpořila 
návrh Jana Wolfa 
Hlasování – o protinávrhu 1,000.000 Kč - 3 pro, 2 proti, 4 se zdrželi. Návrh nebyl přijat. 
Hlasování – udělení 2,500.000 Kč - 7 pro, 0 proti, 3 se zdrželi. Návrh byl přijat. 
 
Radní MgA. Hana Třeštíková sdělila, že v oblasti kultury bylo rozděleno 7,281.111 Kč na běžné 
IÚD a 6,405.000 Kč na IÚD k 30. výročí listopadových událostí roku 1989. 
 
Od doku 2020 dojde k zásadním změnám v systému udělování grantů a dotací, radní MgA. Hana 
Třeštíková proto informovala o plánovaném setkání pro žadatele, kde budou podány informace ke 
všem změnám v těchto systémech. Termín bude vyvěšen na úřední desce Magistrátu hl. m. Prahy. 
 
Usnesení: 
Výbor pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP doporučuje 
radní Haně Třeštíkové předložit Radě HMP návrh na poskytnutí individuálních účelových dotací 
projektům v oblasti kultury v roce 2019, a to v částkách uvedených v přílohách v celkové částce 
13,686.111 Kč 
 
Hlasování – o znění usnesení - schváleno jednomyslně. Znění usnesení bylo přijato. 
 
Jan Wolf v 14:40 hod. vyhlásil krátkou přestávku 
V 14:55 hod. jednání pokračuje 
 
 

5. Individuální účelové dotace v oblasti cestovního ruchu pro rok 2019 
 

č. 014/2019/080, žadatel Maker Faire Prague, z.s. projekt Maker Faire Prague 2019 
Jan Wolf navrhuje 300.000 Kč 
Mgr. Marcela Straková obhajovala projekt a dává protinávrh 400.000 Kč 
Mgr. Martin Benda dává protinávrh 500.000 Kč 
Jaroslav Němec dává protinávrh 600.000 Kč 
Hlasování – o protinávrhu 600.000 Kč - 3 pro, 0 proti, 7 se zdrželo. Návrh nebyl přijat. 
Hlasování – o protinávrhu 500.000 Kč - 5 pro, 0 proti, 5 se zdrželo. Návrh nebyl přijat. 
Hlasování – o protinávrhu 400.000 Kč - schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
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č. 015/2019/081, žadatel Cech českých vinařů z.s., projekt Nejlepší česká vína v Praze 2019 
Jan Wolf navrhuje 90.000 Kč 
Hlasování –  schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 016/2019/082, žadatel Sportify s. r. o., projekt Po stopách kněze Petra z Prahy do Orvieta 2019 
Jaroslav Němec upozornil na stanovisko Komise o nevypořádaných závazcích vůči HMP, PhDr. 
Hudcová uvedla, že k dnešnímu dni jsou veškeré závazky žadatele vypořádány. 
Milan Maruštík dává protinávrh 500.000 Kč 
Jan Wolf dává protinávrh 400.000 Kč 
Hlasování – o protinávrhu 400.000 Kč - 5 pro, 0 proti, 5 se zdrželi. Návrh nebyl přijat. 
Hlasování – o protinávrhu 500.000 Kč - 5 pro, 0 proti, 5 se zdrželi. Návrh nebyl přijat. 
Hlasování – udělení 300.000 Kč - schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 018/2019/084, žadatel České doteky hudby s.r.o., projekt MHF České doteky hudby, 21. ročník  
Jan Wolf sdělil, že tuto žádost se Komise pro cestovní ruch rozhodla neprojednávat, protože není 
možné čerpat finanční podporu na stejný projekt ze dvou dotačních titulů. 
Hlasování – o neprojednávání žádosti - schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 019/2019/085, žadatel "ŽIJEME V CENTRU", projekt UMtrh Umělecký trh 
Jan Wolf navrhuje 300.000 Kč 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 020/2019/086, žadatel Out of Box z. s., projekt Street Food Festival, příprava, realizace a 
likvidace akce  
Jan Wolf navrhuje 150.000 Kč 
Hlasování – schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 021/2019/087, žadatel Asociace hotelů a restaurací České republiky z. s. projekt Příprava akce 
- Noc Hotelů 2020 
Jan Wolf navrhuje 300.000 Kč 
Hlasování –  schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
č. 023/2019/089, žadatel Future Productions s.r.o., projekt Future Port Prague 
Jaroslav Němec dává protinávrh 800.000 Kč 
JUDr. Jaroslava Janderová vznesla dotaz, budou-li finanční prostředky vázané na pronájem 
Výstaviště Praha. PhDr. Hudcová uvedla, že částka odpovídá rozpočtu výše nájemného, ředitel Mgr. 
František Cipro doplnil, že je možné přijmout Usnesení, kterým bude finanční částka ve výši 
656.000 Kč pevně uvedena ve smlouvě.  
Jan Wolf dává protinávrh 656.000 Kč 
Hlasování – 9 pro, 0 proti, 1se zdržel. Návrh byl přijat. 
 
Ředitel Mgr. František Cipro se Výboru dotázal, chce-li vyjádřit svou podporu a navrhl znění 
Usnesení. 
 
Usnesení: 
Výbor pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP navrhuje zasmluvnit 
přidělenou finanční částku ve výši 656.000 Kč v souvislosti s nájemným na Výstavišti Praha 
Holešovice. 
 
Hlasování – o znění tohoto usnesení  
9 pro, 0 proti, 1 se zdržel. Znění usnesení bylo přijato. 
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Žádosti podané v kratším termínu - začátek akce/projektu je dříve než 60 dní od příslušného 
jednání Výboru 
 
č. 022/2019/088, žadatel European Leadership &Academic Institute s.r.o., projekt Týden 
inovací 2019 
Jan Wolf  navrhl neudělení dotace 
Mgr. Martin Benda dává protinávrh 800.000 Kč, neboť došlo pouze k administrativnímu pochybení 
Jan Wolf informoval, že se akce pořádá ve Foru Karlín a navrhuje, aby se žádost převedla do 
dotačního systému inovačního z kapitoly radního Mgr. Víta Šimrala, Ph.D. et Ph.D. pro oblast 
školství, sportu, vědy a podpory podnikání. Jaroslav Němec potvrdil, že s panem radním Šimralem 
možnost převodu finančních prostředků prodiskutoval a radní Šimral souhlasí. 
Hlasování – o protinávrhu 800.000 Kč - 7 pro, 0, proti, 3 se zdrželi. Návrh byl přijat. 
 
č. 024/2019/090, žadatel Up In The Air s.r.o., projekt Startup World Cup & Summit 2019 
Jan Wolf navrhuje neudělení dotace 
Jaroslav Němec informoval, že jde o stejný systém, jako u minulé žádosti a finanční prostředky 
budou přesunuty z kapitoly radního Mgr. Víta Šimrala, Ph.D. et Ph.D. 
Dává protinávrh 499.000 Kč 
Hlasování – o protinávrhu 499.000 Kč - 7 pro, 0 proti, 3 se zdrželi. Návrh byl přijat. 
 
V 15:20 hod. se Mgr. Jan Lacina z jednání omluvil 
 
 
Usnesení: 
Výbor pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP doporučuje 
radní MgA. Haně Třeštíkové předložit Radě HMP návrh na poskytnutí individuálních účelových 
dotací projektům v oblasti cestovního ruchu pro rok 2019, a to v uvedených v přílohách č. 1 a č. 2 
tohoto usnesení v celkové částce 3,495.000 Kč. 
 
Hlasování – o usnesení 
Schváleno jednomyslně. Usnesení bylo přijato. 
 
Radní MgA. Hana Třeštíková požádala členy Výboru o možnost předřazení bodu „Stanovisko k 
deklaraci UNWTO“, které bude 5. dubna 2019 v Lisabonu signovat.  
Hlasování – o předřazení a otevření bodu  
Schváleno jednomyslně. Návrh byl přijat. 
 
Radní MgA. Hana Třeštíková informovala členy Výboru o svém delegování primátorem HMP, 
MUDr. Zdeňkem Hřibem na Fórum starostů za udržitelný městský turistický ruch, aby 
reprezentovala Prahu na konferenci pod názvem "Města pro všechny: budování měst pro obyvatele i 
návštěvníky". Jedná se o deklaraci, která neobsahuje právně vymahatelná práva a závazky účastníků 
a je v rovině politické proklamace neobsahující v posuzovaném případě de facto ani žádnou formu 
spolupráce mezi jednotlivými územními samosprávnými celky. V tomto případě s ohledem na výše 
uvedené není třeba projednání v ZHMP a postačí tak schválení deklarace na úrovni RHMP.  
Praha se tímto připojuje k ostatním městům, je třeba vnímat cestovní tuch jako přínos pro města, ale 
zároveň dbát na hodnoty v souladu s rozvojem města. Radní MgA. Hana Třeštíková se zněním 
souhlasí.  
Hlasování – o znění deklarace  
8 pro, 0 proti, 1 se zdržel. Znění deklarace bylo přijato. 
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6. Zapůjčení Slovanské epopeje do Moravského Krumlova 
 
Jan Wolf přivítal PhDr. Magdalenu Juříkovou, ředitelku Galerie hl. m. Prahy a otevřel diskusi 
k tisku R-32345. 
 
Odmítl možnost zapůjčení Slovanské epopeje (dále jen SE), která se i přičinění bývalého radního 
pro kulturu, Bc. Ondřeje Pechy vrátila do Prahy. Mohl by vzniknout spor ve vývoji ve věci 
soudního jednání, kdy americký mecenáš Charles Crane, který si obrazy u Muchy objednal, zaplatil 
je a poté daroval městu. Jako dárce je Crane uveden i v protokolech o předání obrazů Praze.  
Nemusela by být naplněna usnesení, která jsou v odkaze Alfonse Muchy uvedena. Soudem je 
potvrzeno, že v historických záznamech není uvedena podmínka, že Praha musí postavit tomuto 
dílu samostatnou budovu. Musí být zajištěno místo vystavení SE, a to do roku 2025, tedy do sta let 
poté, co byl dokončen poslední obraz. 
 
JUDr. Jaroslava Janderová se ztotožňuje s názorem předsedy Jana Wolfa a uvedla, že 6.2.2019 byla 
vydána tisková zpráva, kde se mj. uvádí, že „dočasným umístěním SE v Moravském Krumlově se 
hlavní město Praha, mimo jiné, snaží rozumně vyřešit smírem soudní spor táhnoucí se z minulosti.“ 
Vyzdvihla úsilí Bc. Ondřeje Pechy v době jeho působení v Radě HMP. Tato tisková zpráva nebyla 
projednána na Výboru pro kulturu, nebyl vydán záměr ani usnesení, že by se SE měla přemístit 
mimo území Prahy. Na posledním jednání ZHMP dne 21.3.209 bylo přijato usnesení, že buď bude 
určeno místo pro výstavbu nové budovy nebo zrekonstruován objekt Lapidária. Na  jednání Rady 
HMP dne 25.3.2019 bylo schváleno umístění SE v Moravském Krumlově. Z hlediska technického 
stavu i zázemí zámku se pozastavila nad záměrem hl. m. Prahy vystavit SE v Moravském Krumlově 
namísto hledání trvale vhodných prostor v Praze a jejím přilehlém okolí. Jelikož jsou prostory 
zámku v Moravském Krumlově stavebně zcela nevyhovující a částka na rekonstrukci je zcela 
převyšující rozpočet Moravského Krumlova, vyjádřila lítost nad tím, že problematika nebyla 
projednána na Výboru a požádala radní MgA. Hanu Třeštíkovou o vysvětlení. 
MgA. Hana Třeštíková informovala, že při jejím nástupu do funkce nebyly k dispozici žádné jasné 
plány pro řešení umístění. Ohledně Lapidária existuje pouze jedno usnesení k jeho přístavbě, ale 
dosud nebyla vypovězena nájemní smlouva, která je tříletá. Optimálně se proto může stavět 
v období 4 – 5 let. Zřídila pracovní skupinu, která projednává jak dočasné, tak trvalé umístění SE. 
Prozatímní jednání s Moravským Krumlovem probíhají, aby byly výstavní prostory vyřešeny 
klimaticky, technicky i bezpečnostně. V současné době není sjednána žádná smlouva o dočasném 
zapůjčení, čeká se na finanční zajištění rekonstrukce starostou Moravského Krumlova, Mgr. 
Tomášem Třetinou. Zapůjčením SE by hl. m. Praha získala čas na vyřešení stálého umístění SE 
v Praze. Materiál, který byl odsouhlasen na Radě HMP, je pouze záměr, nikoli rozhodnutí. 
Jan Wolf informoval, že majitelé zámku na Zbraslavi, o kterém se ve věci vystavení SE jedná, s 
jejím umístěním souhlasí. Další možností umístění je Jízdárna Pražského hradu. V době vystavení 
SE v Moravském Krumlově byla návštěvnost 20.000 lidí na rok. Zmínil, že nelze opravit pouze část 
výstavních prostor, ale je třeba přistoupit k celkové rekonstrukci, neboť zámek je téměř 
v dezolátním stavu. 
Ing. Lubomír Brož se dotázal radní MgA. Hany Třeštíkové, proč Rada HMP přijala záměr 
k zapůjčení SE do Moravského Krumlova a naopak nepřijala záměr o prostoru k vystavení SE 
v Praze. Vyhrazuje se k obhajobě Moravského Krumlova a zápůjčce SE. Vyzval, aby Rada HMP 
přijala záměr, aby se hledaly všechny cesty zachování SE pro Prahu. 
 
MgA. Hana Třeštíková se z jednání omluvila, v 15:45 hod. odchází z důvodu odjezdu na služební 
cestu 
 
Bc. Ondřej Pecha sdělil, že se zúčastnil inspekční cesty na zámku v Moravském Krumlově, který je 
ve zcela dezolátním stavu a je uveden na seznamu nejohroženějších památek v ČR. Rekonstrukce 
tohoto areálu je odhadnuta na 500 – 800 mil. Kč. V současné době by byla SE vystavena v naprosto 
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dehonestujícím prostředí. V Praze byla návštěvnost 90.000 lidí za rok oproti již zmíněným 20.000 
osob v Moravském Krumlově a Zbraslavský zámek je připraven SE vystavit. SE není možno 
pojistit a proto apeluje na osoby činné v rozhodování, aby rozhodovali na základě všech 
relevantních informací. 
 
JUDr. Jaroslava Janderová sdělila, že v minulých volebních období vedení Prahy nikdy 
neuvažovalo o zápůjčce SE mimo Prahu a snažilo se vyhovět odkazu Alfonse Muchy. Byl 
vytipován prostor na Těšnově, následně koalice dospěla i k možnému umístění v Lapidáriu. Za 
bývalého radního Jana Wolfa v jednáních a řešení pronikl nejdále.  
 
Milan Maruštík se také ohradil proti zapůjčení SE do Moravského Krumlova a požádal o přijetí 
stanoviska o nezvažování jakéhokoli zapůjčení kamkoli. 
 
Mgr. Martin Benda zmínil, že tato problematika není zcela v koalici projednána a požádal o 
projednání na dalším jednání Výboru pro kulturu, i z důvodu nepřítomnosti radní  MgA. Hany 
Třeštíkové. 
 
JUDr. Jaroslava Janderová požádala o přijetí usnesení, kterým by bylo projednávání umístění SE 
předloženo na dubnové jednání ZHMP. 
 
MgA. Kamila Matějková souhlasí s přesunem na další jednání Výboru pro kulturu. Informovala, že 
nyní není o zápůjčce rozhodnuto, před předložením rozhodnutí Radě HMP se bude nejprve 
projednávat na Výboru pro kulturu. Spolu s radní MgA. Hanou Třeštíkovou jsou v jednání 
s ředitelkou Galerie HMP, PhDr. Juříkovou, odborníci Galerie HMP zhodnotili stav zámku a 
požadavky předali prostřednictvím paní ředitelky Moravskému Krumlovu. Pokud stav zámku 
nebude splňovat podmínky, nebude udělen souhlas k zápůjčce. 
 
Jiří Dohnal informoval, že nájemce Lapidária není schopen ihned opustit prostor, hledá se pro něj 
adekvátní místo, aby byl tento objekt rychle uvolněn pro možnost rekonstrukce. 
 
Jan Wolf požádá odbor majetku o vytipování vhodného prostoru pro Mořský svět, který nyní 
v Lapidáriu sídlí. Dále vyjádřil nesouhlasné stanovisko k zápůjčce SE. 
 
Jaroslav Němec uvedl, že jakákoli nabídka výstav s žádostí o umístění se musí vždy projednat. 
Souhlasí s tím, že SE patří hl. m. Praze a měla by být v Praze umístěna, ale její umístění je v gesci 
Galerie HMP. Ujistil, že veškerými projekty se Výbor pro kulturu vždy zabývá. 
 
PhDr. Magdalena Juříková informovala, že Moravský Krumlov bude v nejbližší době rekonstruovat 
západní křídlo zámku, což je velké omezení pro případné umístění SE. Výstavní prostory by byly 
de facto na staveništi na dalších několik let. Instalace vzduchotechniky a klimatizací by zabrala 
minimálně 24 měsíců. Doplnila, že zámek na Zbraslavi nabízí luxusní podmínky pro vystavení SE, 
obavy před možnými záplavami nejsou na místě, tisíciletá voda zasáhla pouze část sklepení, navíc 
byly k ochraně zámku vybudovány protipovodňové zábrany.  
 
Ing. Lubomír Brož navrhl a dává ke zvážení přijetí usnesení Výboru pro kulturu, aby Rada HMP 
projednala možné umístění SE na zámku Zbraslav, případně k projednání na ZHMP. 
 
Mgr. Martin Benda požádal o projednávání takovýchto problematik na výborech a komisích, dále 
požádal o prohlídku zámku na Zbraslavi. 
 
Jaroslav Němec požádal o přesun tohoto bodu na další jednání Výboru pro kulturu s tím, aby byly 
připraveny veškeré relevantní podklady a vyjádřil svůj nesouhlas se zápůjčkou do Moravského 
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Krumlova. 
 
Jan Wolf navrhl znění usnesení: 
Výbor pro kulturu doporučuje radní MgA. Haně Třeštíkové prověřit všechna možná, případně 
nově známá umístění SE na území hl. m. Prahy i s odkazem na probíhající soudní spor s Johnem 
Muchou. 
 
Jiří Dohnal se přiklání k ukončení diskuze i s ohledem na nepřítomnost radní MgA. Hany 
Třeštíkové. Předpokládá, že nikdo ze členů Výboru pro kulturu nepreferuje transport SE do 
Moravského Krumlova a souhlasí s navrženým zněním usnesení s možností zabývat se touto 
problematikou na příštím jednání 
 
Jan Wolf požádal o hlasování o přerušení projednávaného bodu zápůjčky SE do Moravského 
Krumlova a pokračování v jeho projednávání na zasedání Výboru pro kulturu dne 7.5.2019 
 
Hlasování – o schválení znění usnesení 
Schváleno jednomyslně. Návrh znění usnesení byl přijat. 
Hlasování – o usnesení 
Schváleno jednomyslně. Usnesení bylo přijato. 
 
Jan Wolf dal ke zvážení přesun dalších bodů z Různé na další jednání Výboru pro kulturu. 
 
Hlasování – o ukončení jednání Výboru pro kulturu a přesun bodů Různé na příští jednání. 
Schváleno jednomyslně. Ukončení jednání i přesun bylo přijato. 
 
JUDr. Jaroslava Janderová souhlasí s přesunem s ohledem k projednávaným bodům a nepřítomnosti 
radní Mg. Hany Třeštíkové. 
 
Jan Wolf informoval, že bod udělování IÚD bude stanoven na pevný čas výboru, a to ve 14:00 hod.  
Bod Různé bude předřazen na začátek jednání výboru od 13. hodiny. 
Omluvil se účastníkům, kteří byli přizváni na jednání, ale z časových důvodů se na program jednání 
nedostali. 
 
V 16:15 hod. předseda Jan Wolf ukončil jednání 
 
Jan Wolf 
Předseda Výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP 
 

Mgr. František Cipro 
Tajemník Výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP 

 
Ověřil: JUDr. Jaroslava Janderová 
 

Zapsal: Alice Hamršmídová 
 
 
 




